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Сільський голова               -  Максименко В.П.
Секретар сільської ради    -  Луценко Н.А.

Обрано депутатів до сільської ради             -  20 

Взяли участь у роботі сесії                            -  14 
(список додається)

У роботі пленарного засідання беруть участь:

- перший заступник сільського голови - Швець Вікторія Василівна;

- заступник сільського голови з питань діяльності виконавчих органів - Матрос 
Олександр Володимирович;

- начальник фінансового відділу виконкому сільської ради - Торгало Оксана 
Миколаївна;

- начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності - головний бухгалтер 
виконкому сільської ради - Супрун Валентина Григорівна;

- юрисконсульт виконкому сільської ради - Король Олександр Олексійович.



Пленарне засідання тридцятої позачергової сесії Михайлівської сільської 
ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває сільський 
голова Максименко В.П.

Сільський голова:
Доброго дня, шановні депутати, запрошені!

          На пленарному засіданні тридцятої позачергової сесії присутні 14 
депутатів. У відповідності з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні» сесія ради є правомочною. Тридцяту позачергову 
сесію сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання оголошую 
відкритою.

( Звучить Гімн України )

         На розгляд пленарного засідання тридцятої позачергової сесії сільської ради 
об`єднаної територіальної громади VІІ скликання пропонується наступний 
порядок денний:

Порядок денний:

1. Про затвердження Концепції розвитку адміністративних послуг у 
Михайлівській сільській раді на 2020-2023 рр.
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.

2. Про створення відділу «Центр надання адміністративних послуг» 
Михайлівської сільської ради з віддаленим робочим місцем, затвердження 
Положення про Центр надання адміністративних послуг та графіків роботи. 
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.

3. Про внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ 
«Про затвердження структури виконавчих органів ради, загальної чисельності 
апарату ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними рішеннями 
сільської ради від 10.01.2018 № 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ). 
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.
          4. Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р.      
№ 26 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік».
          Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради.

5. Про Програму здійснення землеустрою на території Михайлівської 
сільської ради на 2020 рік.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.
          6. Про внесення змін до Програми благоустрою, озеленення та поліпшення 
екологічного стану в населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної 
територіальної громади на 2020 рік.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.



7. Про надання дозволу гр. Калініченку О.І. на розроблення проєктів 
землеустрою щодо відведення у користування на умовах оренди земельних 
ділянок.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.

8. Про розгляд листа ПАТ «Укртелеком» щодо доступу до сервісного 
обслуговування діючих мереж зв`язку та прокладки нових телекомунікаційних 
мереж на території Михайлівської об`єднаної територіальної громади.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.

Співдоповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 
голови.
          9. Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної 
територіальної громади. 
          Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 
бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради.

Різне.

Ставлю на голосування про затвердження порядку денного за основу.

Голосували:

          за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.

          Приймається за основу.

          У кого є зміни, доповнення до порядку денного?
          Немає.

Ставлю на голосування про затвердження порядку денного в цілому. 

Голосували:

          за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.

Порядок денний приймається.

          Одноголосно затверджується регламент роботи сесії :

- для доповідей з питань порядку денного                                - до 20 хв.
- для виступів                                                                                - до 05 хв.
- для довідок і зауважень                                                             - до 02 хв.

          Перерву робити через кожні 2 години роботи сесії на 15 хвилин.

          Переходимо до розгляду питань порядку денного.



          1. Слухали: Про затвердження Концепції розвитку адміністративних 
послуг у Михайлівській сільській раді на 2020-2023 рр.
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.

Сільський голова:
Чи є запитання до Вікторії Василівни?
Є.

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції ім. 
Т.Г.Шевченка.
           Скажіть будь-ласка, які Кваліфікаційні вимоги до державного реєстратора?

Швець В.В.
Для державних реєстраторів, крім вимог, передбачених Законами 

України «Про службу в органах місцевого самоврядування», «Про державну 
службу» та іншими законами України, встановлюються такі вимоги, 
затверджені наказом Міністерства юстиції України: стаж роботи у сфері права не 
менше трьох років або на посаді державного реєстратора не менше одного року; 
успішне проходження спеціальної перевірки діяльності державного реєстратора в 
Державному реєстрі речових прав на нерухоме майно та Єдиному державному 
реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб - підприємців та громадських формувань.

Дякую.
Сільський голова:
Чи є ще запитання до Вікторії Василівни?
Є.

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Косенку Івану Івановичу, виконавчий директор ТОВ «Олімп».

Скажіть будь-ласка, за рахунок яких коштів здійснюється фінансування для 
забезпечення роботи ЦНАПу?

Швець В.В.
За рахунок коштів бюджету об`єднаної територіальної громади проведено 

ремонт приміщення ЦНАПу, а також за рахунок власних коштів буде 
виплачуватись заробітна плата працівникам ЦНАПу. Матеріально-технічне 
забезпечення буде проводиться за рахунок Програми для України з розширення 
прав і можливостей на місцевому рівні, підзвітності та розвитку «U-LEAD з 
Європою», яка спільно фінансується Європейським Союзом та його країнами-
членами Данією, Естонією, Німеччиною, Польщею та Швецією.

Дякую.
Сільський голова:
Чи є ще запитання до Вікторії Василівни?

          Немає.
          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
          Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження 



Концепції розвитку адміністративних послуг у Михайлівській сільській раді на 
2020-2023 рр.» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 1/VІІ «Про 
затвердження Концепції розвитку адміністративних послуг у Михайлівській 
сільській раді на 2020-2023 рр.» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
          2. Слухали: Про створення відділу «Центр надання адміністративних 
послуг» Михайлівської сільської ради з віддаленим робочим місцем, 
затвердження Положення про Центр надання адміністративних послуг та 
графіків роботи.
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.

Сільський голова:
Чи є запитання до Вікторії Василівни?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
           Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про створення відділу 
«Центр надання адміністративних послуг» Михайлівської сільської ради з 
віддаленим робочим місцем, затвердження Положення про Центр надання 
адміністративних послуг та графіків роботи» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 2/VІІ «Про 
створення відділу «Центр надання адміністративних послуг» Михайлівської 
сільської ради з віддаленим робочим місцем, затвердження Положення про Центр 
надання адміністративних послуг та графіків роботи» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
          3. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018   
№ 1 - 8/VІІ «Про затвердження структури виконавчих органів ради, загальної 
чисельності апарату ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними 
рішеннями сільської ради від 10.01.2018 №1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ).
          Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського голови.

Сільський голова:
Чи є запитання до Вікторії Василівни?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
           Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 



рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ «Про затвердження структури 
виконавчих органів ради, загальної чисельності апарату ради та її виконавчих 
органів» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської ради від 10.01.2018    
№ 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ)» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 3/VІІ «Про 
внесення змін до рішення сільської ради від 04.01.2018 № 1 - 8/VІІ «Про 
затвердження структури виконавчих органів ради, загальної чисельності апарату 
ради та її виконавчих органів» (зі змінами, внесеними рішеннями сільської ради 
від 10.01.2018 № 1 - 25/VІІ, від 20.12.2019 № 26 - 9/VІІ)» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
          4. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р.          
№ 26 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік».
          Доповідає Торгало Оксана Миколаївна - начальник фінансового відділу 
виконкому сільської ради.

Сільський голова:
Чи є запитання до Оксани Миколаївни?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
           Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 
рішення сільської ради від 20.12.2019 р. № 26 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної 
територіальної громади на 2020 рік» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 4/VІІ «Про 
внесення змін до рішення сільської ради від 20.12.2019 р. № 26 - 1/VII «Про 
бюджет об’єднаної територіальної громади на 2020 рік» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
5. Слухали: Про Програму здійснення землеустрою на території 

Михайлівської сільської ради на 2020 рік.
Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 

голови з питань діяльності виконавчих органів.
Сільський голова:
Чи є запитання до Олександра Володимировича?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
           Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.



          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про Програму здійснення 
землеустрою на території Михайлівської сільської ради на 2020 рік» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 5/VІІ «Про 
Програму здійснення землеустрою на території Михайлівської сільської ради на 
2020 рік» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
6. Слухали: Про внесення змін до Програми благоустрою, озеленення та 

поліпшення екологічного стану в населених пунктах Михайлівської сільської 
ради об`єднаної територіальної громади на 2020 рік.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.

Сільський голова:
Чи є запитання до Олександра Володимировича?
Є.

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції ім. 
Т.Г.Шевченка.
           Скажіть будь-ласка, які будуть проведені заходи для знешкодження лисиць 
та бродячих собак і чи заплановані для цього відповідні кошти?

Матрос О.В.
Так, в бюджеті ОТГ на 2020 рік заплановано кошти для фінансування 

заходів на виконання Програми благоустрою, озеленення та поліпшення 
екологічного стану в населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної 
територіальної громади, в тому числі розрахунки з організаціями за надані 
послуги. Відповідно до чинного законодавства знешкодження диких тварин 
можливе за наявності порушень у поведінці тварин, які є незворотними і не 
піддаються змінам та встановлені виключно ветеринарним лікарем. 

Дякую.
Сільський голова:
Чи є ще запитання до Олександра Володимировича?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
           Є.
          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Шкворець Наталії Володимирівні, головний бухгалтер ТОВ «Олімп».

Шановні присутні!
Хочу звернути увагу на благоустрій населених пунктів. В центрі села 

Ревівка розташоване приміщення магазину, власником якого є гр. Харланова 
Л.А., яке знаходиться не в належному санітарному стані, а прилегла територія 
біля магазину заросла чагарниками. Вважаю за необхідне, направити 
попередження власнику магазину про впорядкування приміщення та прилеглої 
території, щоб центр села мав привабливий естетичний вигляд. Загалом 
необхідно постійно вживати заходи для покращення естетичного вигляду вулиць 
та привабливості населених пунктів об`єднаної територіальної громади в цілому.



Сільський голова:
          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні?
           Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 
Програми благоустрою, озеленення та поліпшення екологічного стану в 
населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної 
громади на 2020 рік» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 6/VІІ «Про 
внесення змін до Програми благоустрою, озеленення та поліпшення екологічного 
стану в населених пунктах Михайлівської сільської ради об`єднаної 
територіальної громади на 2020 рік» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
7. Слухали: Про надання дозволу гр. Калініченку О.І. на розроблення 

проєктів землеустрою щодо відведення у користування на умовах оренди 
земельних ділянок.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.

Сільський голова:
Шановні депутати, гр. Калініченко О.І. має заборгованість по орендній 

платі за землю під розміщеними нежитловими приміщеннями магазинів в 
с.Михайлівка по вул. Героїв Майдану, 25, тому пропоную надати дозвіл на 
розроблення проєктів землеустрою щодо відведення у користування на умовах 
оренди земельних ділянок для будівництва і обслуговування будівель торгівлі, 
але зобов`язати гр. Калініченка О.І. сплатити заборгованість по орендній платі і 
лише потім розглянути питання на сесії сільської ради про затвердження даних 
проєктів землеустрою.

Відділу містобудування, архітектури, комунальної власності, земельних 
відносин та житлово-комунального господарства виконкому сільської ради 
підготувати на наступну сесію інформацію про стан розрахунків по орендній 
платі за земельні ділянки, та в разі виявлення боргів за орендарями, звернутися у 
відповідні органи щодо стягнення заборгованості.

Сільський голова:
Чи є запитання до Олександра Володимировича?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
          Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу гр. 



Калініченку О.І. на розроблення проєктів землеустрою щодо відведення у 
користування на умовах оренди земельних ділянок» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 7/VІІ «Про 
надання дозволу гр. Калініченку О.І. на розроблення проєктів землеустрою щодо 
відведення у користування на умовах оренди земельних ділянок» приймається, 
додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
8. Слухали: Про розгляд листа ПАТ «Укртелеком» щодо доступу до 

сервісного обслуговування діючих мереж зв`язку та прокладки нових 
телекомунікаційних мереж на території Михайлівської об`єднаної територіальної 
громади.

Доповідає Матрос Олександр Володимирович - заступник сільського 
голови з питань діяльності виконавчих органів.

Співдоповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 
голови.

Сільський голова:
Чи є запитання до Олександра Володимировича?
Немає.
Чи є запитання до Вікторії Василівни?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
          Є.
          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Косенку Івану Івановичу, виконавчий директор ТОВ «Олімп».

Шановні присутні!
Підключення до мережі Інтернет населеного пункту с. Ребедайлівка є 

досить важливим питанням. На даному етапі це вимога часу. Оскільки склалася 
конфліктна ситуація із жителем села Ребедайлівка Зайцевим І.О., так як муфта, до 
якої необхідно прокласти кабель для підключення до мережі Інтернет 
знаходиться на його земельній ділянці, вважаю, що потрібно звернутися з 
проханням до гр. Зайцева І.О. про надання дозволу та доступу до земельної 
ділянки, для прокладки кабелю до муфти, з метою підключення населеного 
пункту с. Ребедайлівка до мережі Інтернет, а у разі його відмови розглянути на 
наступній сесії сільської ради питання про встановлення земельного сервітуту на 
земельну ділянку. Також до листа долучити списки жителів села Ребедайлівка, 
які бажають підключитися до мережі Інтернет, з їхніми підписами.

Сільський голова:
          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні?
          Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.



          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про розгляд листа ПАТ 
«Укртелеком» щодо доступу до сервісного обслуговування діючих мереж зв`язку 
та прокладки нових телекомунікаційних мереж на території Михайлівської 
об`єднаної територіальної громади» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 8/VІІ «Про 
розгляд листа ПАТ «Укртелеком» щодо доступу до сервісного обслуговування 
діючих мереж зв`язку та прокладки нових телекомунікаційних мереж на 
території Михайлівської об`єднаної територіальної громади» приймається, 
додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.
9. Слухали: Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської 

об`єднаної територіальної громади. 
Доповідає Супрун Валентина Григорівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради.
Сільський голова:
Чи є запитання до Валентини Григорівни?
Немає.

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
          Немає.

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий.
В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення?
Немає.

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 
провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання матеріальної 
допомоги жителям Михайлівської об`єднаної територіальної громади» - в цілому.
          Вирішили: Рішення сільської ради від 26.05.2020 № 30 - 9/VІІ «Про 
надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної 
територіальної громади» приймається, додається.
          Голосували:

    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.

          Сільський голова: 

Шановні депутати!
          Всі питання, які вносилися на розгляд тридцятої позачергової сесії 
Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання, 
розглянуто.
          Переходимо до розгляду питання «Різне»?

Шановні присутні!
В ході перевірки Кам`янським підрозділом Управління ДСНС України в 

Черкаській області закладів загальної середньої освіти та дошкільної освіти 
Михайлівської ОТГ щодо дотримання вимог законодавства у сфері пожежної та 
техногенної безпеки виявлено ряд недоліків, для усунення яких необхідні кошти 
близько 1 млн. грн. На даний час в результаті введення карантинних заходів в 



зв`язку з пандемією таких коштів в бюджеті ОТГ немає, оскільки зменшилися 
надходження до бюджету. Управління державної служби України з надзвичайних 
ситуацій у Черкаській області звернулося з Позовною заявою до Черкаського 
окружного адміністративного суду з проханням про повну зупинку експлуатації 
дошкільного навчального закладу «Барвінок» Михайлівської сільської ради. 
Вважаю, що дане рішення є упереджене відносно Михайлівської ОТГ, так як 
виявлені порушення є наявні і в більшості закладів освіти Кам`янського району, 
але чомусь Позовну заяву до суду направили лише по Михайлівській ОТГ.

Чи є бажаючі виступити в обговоренні?
Є.

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Косенку Івану Івановичу, виконавчий директор ТОВ «Олімп».

Шановні присутні!
Дійсно, складається враження про упереджене відношення відповідних 

органів до Михайлівської ОТГ. На даний час в Михайлівській об`єднаній 
громаді, так як і взагалі у всій державі, складається не просте фінансове 
становище в зв`язку із проведенням карантинних заходів. Надходження до 
бюджету ОТГ значно зменшилися, тому виділити кошти на усунення недоліків на 
даний час не можливо, але не можна допускати щоб заклади освіти були закриті. 
А тому вважаю, що необхідно звертатися до вищестоящих установ з колективним 
зверненням про недопущення закриття установ.

Сільський голова: 
Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні?
Немає.
Дану пропозицію ставлю на голосування.

          Голосували:
    за - 15, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0.

Приймається.
          Чи є ще бажаючі виступити з питання «Різне»?

Є.
          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 
Гнатенку Олександру Вікторовичу, дорожній робітник ТОВ «Ростдорстрой».

Шановні присутні!
Деякі жителі села Ребедайлівка не сплачують платежі за використання води 

від водогону ще з минулого року. Прошу прийняти відповідні міри до боржників.
Швець В.В. - перший заступник сільського голови:
Так, дійсно по селу Ребедайлівка є три боржники, які тривалий час не 

сплачують за воду, найближчим часом це питання буде розглянуто на засіданні 
виконкому сільської ради.

Сільський голова:
Вважаю, що боржників потрібно зобов`язати розрахуватися по 

заборгованості, а в разі несплати винести питання про відключення їх 
домогосподарств від водогону на засідання виконкому сільської ради.
          Чи є ще бажаючі виступити з питання «Різне»?

Немає.
           В кого є зауваження до порядку ведення пленарного засідання сесії?



           Немає.
           Тридцяту позачергову сесію Михайлівської сільської ради об`єднаної 
територіальної громади VІІ скликання, оголошую закритою.

( Звучить Гімн України )

Сільський голова                                                                          Василь Максименко


